

## Off-Road 360 Optional Cover for Own Damage

**Off Road Cover 360:** Policy is extended to cover loss or damage to the insured vehicle whilst being driven off road including sand dunes and similar terrains subject to policy conditions.

### Provided that:

1. Your Car has four wheel drive capability.
2. You are not participating in a competitive event or race of any kind.
3. Your Car is not used for carrying passengers as part of or in furtherance to business.
4. Your Car is not driven by any person who is less than 25 years age
5. Your Car is not driven by any person having less than 1 Year valid GCC License
6. Cover provided under this extension will exclude all failure or breakdown of any component or deployment of Air Bags without any collision
7. Cover provided under this extension will exclude vehicle roll-over
8. The insured or his representative shall bear an additional QR. 1,500/- to the compulsory excess stated in the schedule

التغطية الاختيارية للتأمين ضد الأضرار خارج الطريق على جسم المركبة

تأمين خارج الطريق : تم تمديد هذه الوثيقة لتغطية الخسارة أو التلف الذي يلحق بالسيارة المؤمن عليها أثناء قيادتها خارج الطريق بما في ذلك الكثبان الرملية والتضاريس المماثلة خاضعة لشروط الوثيقة .  
وذلك طبقاً للشروط التالية:

- 1 أن تكون السيارة رباعية الدفع.
- 2 عدم المشاركة في أي نوع من أنواع التسابق أو التنافس.
- 3 عدم استخدام السيارة لنقل الركاب كجزء من عملية ربحية أو عمل تجاري.
- 4 عدم قيادة السيارة من قبل سائق يكون عمره أقل من 25 سنة ميلادية.
- 5 عدم قيادة السيارة من قبل سائق حاصل على رخصة قيادة منذ أقل من سنة ميلادية من مجلس التعاون الخليجي.
- 6 يُستبعد هذا التمديد في حالة أي فشل أو انهيار في أي مكون للسيارة أو خروج أكياس الهواء من دون أي تصادم.
- 7 لا تشمل هذه التغطية الإضافية حالات إنقلاب السيارة.
- 8 سوف يتحمل المؤمن له أو من ينوب عنه مبلغ وقدره (1,500 ريال قطري) كتحمل إضافي للتحمل الإلزامي الوارد في جدول الوثيقة.



DOHA BRANCH info@qic.online / qic.online

P.O.Box: 666 / Doha, Qatar / +974 8000 QIC (8000 742) /  
Fax: (+974) 44831569/ C.R.No: 20, PAID UP CAPITAL QAR 3,189,058,750

فرع الدوحة info@qic.online / qic.online

ص.ب: 666 الدوحة، قطر، +9748000742 الفاكس: +97444831569 رقم السجل  
التجاري: 20 رأس المال المدفوع: 3.189.058.750 ريال قطري

QIC is licensed by QCB according to the provisions of Law of QCB and Regulation of Financial Institutions issued by Law No (13) of 2012 and undertakes to have QCB's prior written consent for the policy form and each amendment made to such form.

شركة قطر للتأمين مرخص لها من مصرف قطر المركزي وفق أحكام قانون مصرف قطر المركزي وتنظيم المؤسسات المالية الصادر بالقانون رقم (13) لسنة 2012 وتتعهد الشركة بالحصول على موافقة مسبقة من المصرف على نموذج الوثيقة وعلى كل تعديل يطرأ عليها.